
Sportraad Aartselaar  Verslag algemene vergadering 21 oktober 2021 

Aanwezig: 
Afgevaardigde(n) van : 

ABC Shuttle, AVKA, Rita Serveert, WTC 't Vliegend Wiel, SVAZ, Get Wild, TTC, Wandelclub-PASAR-A’laar, ARBC, ST 

Jong en Vrij, Up2skate, Ki Chin Tai, SVAT, A'laar petanque club,  Lagoondivers, SJKT Juno Kata 

Voorzitter sportraad (Maria Verbeeck) 

Ondervoorzitter sportraad (Frank Baart) 

Secretaris sportraad (Anita Braeckmans) 

Sportpromotor (Els Verbruggen) 

Diensthoofd sport en jeugd (Pascal Declerck) 

Stafmedewerker sport en jeugd (Vincent Piette) 

Schepen van Sport (Bart Lambrecht) 

Verontschuldigd: Tori, WTC ’t Schrijverke, WTC Ten Dorpe, penningmeester sportraad (Harry Gybels) 

Afwezig: Antwerp Golf School, Capoeira Meia Lua de Buzios, De Ster van Aartselaar,  FAB, WTC 't Heiken Vooruit, 

ABBC, Lazio Coma, Katsu, SVAV 

 

1. Verwelkoming door voorzitter Maria Verbeeck 
De voorzitter verwelkomt alle sportvrienden op de AV 2021, die na een moeilijke Covid-periode, vandaag eindelijk 

kan plaatsvinden. Veel nieuws valt er niet te vertellen, maar wel het belangrijkste is punt 7 van de dagorde. De 

meesten onder ons willen graag weten hoever het staat met het “Nieuwe Intergemeentelijk Zwembad” en de her-

aanleg van het “Vernieuwde Sportcentrum”. Bart en Pascal zullen jullie hierover meer uitleg verschaffen. Dank aan 

alle clubs, die hebben meegewerkt aan onze “Corona bevraging”. Uit de resultaten is gebleken dat, spijts de 

verschillende “lock-downs” onze Aartselaarse sportclubs het al bij al niet zo slecht hebben gedaan. De meeste clubs 

kijken met een roze bril de toekomst tegemoet en stellen alles in het werk om hun club terug te doen bruisen zoals 

voorheen. Proficiat hiervoor. 

 
2. Goedkeuring verslag AV 16 januari 2020 
Het verslag van deze Algemene vergadering werd naar de sportclubs toegestuurd via mail op 24/2/2020. 
Goedgekeurd. 
 
 
3. Binnengekomen post 
Post en mails worden steeds doorgestuurd aan alle clubs, op het ogenblik dat onze sportdienst deze ontvangt. Ook 
in ieder verslag RvB wordt de ingekomen post vermeld. 
 
Via de post ontvangen:  
Geen 
Via de mail ontvangen: 
Geen 
 
 
4. Goedkeuring jaarverslag 2020 
De powerpoint wordt overlopen door Anita Braeckmans (zie bijlage 1). 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 
 
 

 



5. Stand van zaken sportpromotie 2020 tot september 2021 
De powerpoint wordt overlopen door Els Verbruggen (zie bijlage 1). 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 

 
 
6. Financieel verslag 2020 
De penningmeester Harry Gybels is verontschuldigd. 
De powerpoint wordt overlopen door Anita Braeckmans (zie bijlage 2). 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 

 
 

7. Stand van zaken “nieuw sportcentrum” 

Schepen Bart Lambrecht geeft verslag over de uitgevoerde en nog uit te voeren werken. 

- Verdere afwerking nieuw intergemeentelijk zwembad: de laatste afwerkingen zijn nu in sneltempo bezig. In 

december vinden er voorlopige rondgangen plaats, in januari vindt de verhuis plaats en begin februari hopen 

we te kunnen openen voor het grote publiek 

- Aanplanting groene zone naast het intergemeentelijk zwembad, waarin een waterbufferzone, met 

hondenweide en natuurspeeltuin, en daarnaast de reeds gerealiseerde bloemplukweide een plaatsje heeft 

- Afbraak oud zwembad. Op deze plek komt de aanleg van een nieuwe parking: die is momenteel te klein en 

heeft nood aan uitbreiding. Daarbij ook een uitgebreide fietsenstalling, een halteplaats voor de nieuwe 

buslijn, elektrische deelfietsen, elektrische oplaadpalen,… Vooraleer de afbraak kan beginnen, moet wel een 

nieuwe bestemming volgen voor zowel het jeugdlokaal als de dojo 

- Uitbreiding sporthal “De Ark” met de dojo: die wordt gebouwd in de huidige bergruimte. Daar is net 

voldoende plaats voor 

- Uitbreiding Leonaar: met vergaderruimte en het jeugdlokaal 

- Beide uitbreidingen staan volgend jaar op het programma. Eenmaal dat gerealiseerd is, kan de afbraak van 

het oude zwembad starten 

- Uitbreiding tussenruimten achter voetbaltribune voor de stockage van materiaal: hier wordt bergfunctie 

voorzien, van de berging die in de sporthal verdwijnt voor de dojo 

- Tot slot is er de komst van 4 padelterreinen, die SVAT realiseerde met eigen middelen. Hiervoor gaf het 

gemeentebestuur hen een nieuwe concessie en alle vertrouwen 

 
Pascal Declerck vervolgt meer in detail, met foto’s en technische uitleg, maar beperkt zich tot het zwembad en De 
Leonaar om ook nog iets te houden voor de volgende algemene vergadering in januari. 
 
Het zwembad: 
In de inkomhal bevindt zich recht voor, het onthaal met een front- en backoffice (= secretariaat + kassa) en deze 
loopt door met een toog naar de open cafetaria. Vanuit de cafetaria heeft men vooraan zicht op het doelgroepenbad 
tot verder op het wedstrijdbad. Rechts in de inkomhal is de toegang naar de kleedplaats, waar zich de individuele 
cabines, vier groepscabines en lockers bevinden. De omkleedplaats is een open ruimte met het zwembad. Deze 
keuze werd bewust genomen om de sociale controle door zwemmers en redders mogelijk te maken. 
Momenteel ligt het plafond met verlichting zo goed als toe, om volgende week het plaatsen van de cabines mogelijk 
te maken. 
Binnen in het zwembad bevinden zich: een voetbaadbak, tien douches met een andersvalidenplaats, een aparte 
andersvalidenruimte, natte toiletten met lavabo’s, een doelgroepenbad (15x10m) met een beweegbare bodem (in 
te stellen van 0 tot 1m50) en luie trap, een babypool met spray zone en verwarmde bank, een wedstrijdbad, een 
redderspost, een berging, een EHBO-ruimte en een berging voor duikersmateriaal. 
Het doelgroepenbad zal op woensdagnamiddag, zaterdag en zondag een recreatief karakter krijgen met vier water-
attracties. De verlichting is klaar en de muziekboxen hangen. De onderwaterverlichting en de achtergrondmuziek 
zullen mede voor de sfeer zorgen. 
Buiten het zwembad is men momenteel aan de gevelafwerking bezig met het aanbrengen van tropisch hardhout. Dit 
ziet nu rood/bruin, maar zal na verloop van tijd vergrijzen. Binnenkort zal er niets meer te zien zijn van het beton. 
Ook komt er vooraan nog een luifel. 
 



De inplanting rond het nieuwe zwembad is mooi opgevat met een bufferbekken, een natuurspeeltuin en een 
overloop. Het is de bedoeling om in deze zone een wadi te creëren. 
 
De faciliteiten die we kwijt zijn met het verdwijnen van het oude zwembad worden gecompenseerd door: 
1) de uitbreiding van de Leonaar, met: 
drie vergaderzalen die omgevormd kunnen worden tot één grote ruimte, een aparte berging, een keukentje, een 
koelcel, sanitair voor personeel. Dit alles praktisch opgevat naar de speelpleinwerking toe en het eventueel gebruik 
voor vergaderingen. 
2) de uitbreiding van de achterzijde van de tribune, met: 
de vernieuwing van de bestaande openbare toiletten, het doortrekken van de open ruimtes tussenin, om er berging 
van te maken. Dit levert extra opslagplaatsen op voor de jeugd en JAS. 
3) de omvorming van de buitenberging van de sporthal tot dojo: 
althans 2/3. 1/3 blijft behouden als berging. Dit dossier dient opgestart te worden alvorens het oude zwembad 
wordt afgebroken. 
 
Dit alles polyvalent en flexibel opgevat om méér mogelijkheden te bieden. De verbouwingen aan de Leonaar en de 
tribune zullen qua uitzicht meer op elkaar afgestemd worden, zodat alles een mooi geheel vormt. 
 
De architect heeft destijds zijn voorstel uitgewerkt met een maquette waarop de tribune, de Leonaar en het nieuwe 
zwembad te zien zijn. Na de vergadering kunnen geïnteresseerden komen kijken. 
 
Voorzitter Maria Verbeeck dankt Bart en Pascal voor deze toelichting. Zijn er nog vragen? 
 
Vraag: kunnen er in de toekomst nog feesten doorgaan in de Leonaar? Antwoord: ja, dit is de bedoeling. 
 
Vraag: wat is de timing van de Leonaar? Antwoord: Na de zomer zullen de werken starten. Duurtijd: 1 jaar.  
 
Vraag: is er ruimte om binnen te skaten? Onze club Up2skate vraagt al jaren binnenruimte voor onze lessenreeks. 
Wij zijn ontstaan uit een initiatief van de sportdienst en bestaan ondertussen al 15 jaar. Heel even hadden we een 
oplossing in de cade. Antwoord: nee, dit is een moeilijk probleem. Het huidig zaaltje van de Leonaar blijkt misschien 
wel iets te zijn, mits er geen strepen op de vloer worden gemaakt.  Of het samen uitkijken naar een 
bedrijvencentrum die zijn ruimte af en toe kan ter beschikking stellen. Niet evident om hier een oplossing voor te 
geven, maar we nemen het mee op. 
Vraag: Kan er misschien van de nieuwe parking een klein stukje afgepits worden? 
 
Vraag: Kunnen de sportclubs van de sportraad een rondleiding krijgen in het nieuwe zwembad? Antwoord: Dit is 
momenteel moeilijk. Men is volop in de eindafwerking en grote bezoeken heeft de aannemer nu niet graag. Na 
oplevering, de officiële opening met de drie gemeenten en een duidelijker zicht op alles van de planning is dit 
misschien wel mogelijk, alsook voor de andere sportraden dan. 
 
Vraag: is er al nieuws omtrent de uitbaters van de cafetaria? Antwoord: ja, dit is Marc en Carine Claes. Vier 
kandidaten hadden zich opgegeven en hebben hun zaak moeten verdedigen. Een jury samengesteld door de drie 
gemeenten + Igean heeft de selectie gemaakt. 
 
 
8. Varia 

 Get Wild:  
- de verwarming in de polyvalente zaal van de sporthal maakt veel lawaai en blijkt ook niet te werken, plus het 

kunnen regelen van de verlichtingssterkte zou ook wenselijk zijn.  Antwoord: Beide zaken zijn eigen aan hun 
systeem en kunnen bijgevolg niet geregeld worden. 

- Is het oké om publiciteit te plaatsen in de regionale infogids? Antwoord: mag zeker. 

 Lagoondivers: de sluiting van het oude zwembad is nog niet geweten? Alle bestaande ruimtes zullen open 

blijven totdat de nieuwe ingenomen kunnen worden. 

 Maria Verbeeck: 

- Onze volgende AV zal terug plaatsvinden in het Cultureel Centrum te Aartselaar, dit op donderdag 13 januari 

2022. 



- Eind september werd in ’t Cultureel Centrum een info avond georganiseerd m.b.t. het digitaliseren van de 

boekingen voor gemeentelijke accommodatie. Slechts 2 sportclubs waren hierop aanwezig. Omdat de 

gegeven info erg belangrijk is voor alle sportclubs, zal Vincent Piette op onze AV 2022 opnieuw een 

uiteenzetting hieromtrent geven. Wij willen dan ook vragen dat alle clubs met hun secretaris aanwezig zullen 

zijn op 13 januari 2022. 

- Kerstmagie in het Kasteel van Cleydael is nog op zoek naar vrijwilligers die kunnen komen helpen van 4 tot 

26 december (10-22u) voor het onthaal of de begeleiding van groepen. Geïnteresseerden kunnen zich 

aanmelden bij Maria. 

 Dienst communicatie - info van de verenigingen op de gemeentelijke website: 

Een aantal jaar geleden werd aan verenigingen gevraagd om zich toe te voegen aan de nieuwe online 

verenigingengids. Dit kon door zelf een login voor de gemeentelijke website aan te maken. Uiteindelijk blijkt 

dit een omslachtige procedure te zijn die niet praktisch werkt. Het beste is dat je je aangepaste info bezorgt 

aan onthaal@aartselaar.be. De communicatiedienst zal dit dan voor je aanpassen.  

Volgende info mag je bezorgen: 

- Naam vereniging 
- Omschrijving 
- 1 logo / foto 
- Contactinfo: adres, tel, mail 
- Website 
- Link naar sociale media 

 

Voorzitter Maria Verbeeck dankt iedereen voor de aanwezigheid en medewerking en nodigt iedereen uit om het glas 

te heffen op een nieuwe sportieve start. 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans 

secretaris 
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